
Broj __________ 
Rožaje, 24. 10. 2013.god 

 
Na osnovu člana 68 Poslovnika o radu SO
odbornik SDP-a gospodin Meta Ku
 
Dali Lokalna uprava planira da ove 
Bašča? 
 
 
Na odborničko pitanje dajem slede
 

 
Lokalna uprava Rožaje je pripremila, a nakon sprovedene javne rasprave SO
Rožaje je usvoila Program investicija za 2013. godinu gdje nije predvi
ova dva putna pravca.  
 
Uvažavajući činjenicu da su putni pravci prema Lo
da je na istim neophodna zna
se isti snime i napravi procjena neophodnih sredstva za njihovu popravku. Radili smo 
na tom poslu, u ovom trenutku smo došli do podatka da je za ozbiljniju sanac
lokalnom putu prema Bašč
sredstava za sanaciju puta u MZ Lo
 
Kako ovi putni pravci, odnosno njihova sanacija nijesu planirani Budžetom opštine 
Rožaje 2013. godinu, pokušali smo da za tu namjenu obezbijedimo sredstva iz 
odgovarajućih vladinih institucija ili pak donacija. Još uvijek radimo na tom poslu i po 
nama ova dva putna pravca uz sanaciju puta prema Baloti
Gusnicima će u narednom periodu biti na listi prioriteta. 
 
 
S poštovanjem, 
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OpštinaRožaje 

 

68 Poslovnika o radu SO-e Rožaje, na odborničko pitanje koje je postavio 
a gospodin Meta Kuč a koje glasi:  

Dali Lokalna uprava planira da ove godine radi na sanaciji lokalnih putnih pravaca Lovnica i 

ko pitanje dajem sledeći: 

ODGOVOR 

Lokalna uprava Rožaje je pripremila, a nakon sprovedene javne rasprave SO
Rožaje je usvoila Program investicija za 2013. godinu gdje nije predviđ

icu da su putni pravci prema Lovnici Bašči u veoma 
da je na istim neophodna značajnija sanacija, dali smo nalog stručnim služ
se isti snime i napravi procjena neophodnih sredstva za njihovu popravku. Radili smo 
na tom poslu, u ovom trenutku smo došli do podatka da je za ozbiljniju sanac
lokalnom putu prema Bašči iznosi oko 40 000 eura, dok se procjena neophodnih 

dstava za sanaciju puta u MZ Lovnica još radi. 

Kako ovi putni pravci, odnosno njihova sanacija nijesu planirani Budžetom opštine 
Rožaje 2013. godinu, pokušali smo da za tu namjenu obezbijedimo sredstva iz 

ih vladinih institucija ili pak donacija. Još uvijek radimo na tom poslu i po 
dva putna pravca uz sanaciju puta prema Balotićima i u MZ Kala

e u narednom periodu biti na listi prioriteta.  

                                                                                                         O P Š T I N A  R O Ž A J E
                                
                                                        Nusret Kala

Maršala Tita bb, 84 310 Rožaje 
Tel +382 (0) 51 270-430,  Fax +382 (0) 51 270-432 

e-mail : opstina_rozaje@t-com.me 

čko pitanje koje je postavio 

godine radi na sanaciji lokalnih putnih pravaca Lovnica i 

Lokalna uprava Rožaje je pripremila, a nakon sprovedene javne rasprave SO-e 
Rožaje je usvoila Program investicija za 2013. godinu gdje nije predviđena i sanacija 

či u veoma lošem stanju 
a, dali smo nalog stručnim službama da 

se isti snime i napravi procjena neophodnih sredstva za njihovu popravku. Radili smo 
na tom poslu, u ovom trenutku smo došli do podatka da je za ozbiljniju sanaciju na 

i iznosi oko 40 000 eura, dok se procjena neophodnih 

Kako ovi putni pravci, odnosno njihova sanacija nijesu planirani Budžetom opštine 
Rožaje 2013. godinu, pokušali smo da za tu namjenu obezbijedimo sredstva iz 

ih vladinih institucija ili pak donacija. Još uvijek radimo na tom poslu i po 
ćima i u MZ Kalače prema 

O P Š T I N A  R O Ž A J E  
                       Predsjednik 

Nusret Kalač,dipl.pravnik 


